拿细耳学院入学申请
补充材料


请诚实的回答以下问题。
1. 您是否相信圣经的无误无谬，以及对信仰和实践的权威性？
Do you believe the Scriptures are infallible, inerrant, and authoritative for faith and practice?

是Yes          否No        

2. 您是否完全认信西敏信仰告白和三合一信条（海德堡要理问答，比利时信条和多特信经）中所阐述的恩典教义？
Do you fully adhere to the doctrines of grace as expounded in the Three Forms of Unity (Heidelberg Catechism, Belgic Confession, and Canons of Dort) or the Westminster Standards?

是Yes          否No        

如果答案为否，请解释说明您不能认可的地方。

3. 您是否接受婴儿洗礼？ 是Yes          否No        

如若不能接受，若您被录取为学生，你是否保证不在本学院或学生中间宣传您对洗礼的看法？
If you hold to a credobaptist position, and if accepted as student, do you promise not to propagate your views on baptism at this Seminary or among the student body?

是Yes          否No        

4. 您所在的教会是否承诺在经济上支持您在神学院的学习？
Is your home church committed to supporting your seminary training financially?

是Yes          否No        

5. 您所在的教会是否承诺通过祷告支持您在神学院的学习？
Is your home church committed to supporting your seminary training through prayer?

是Yes          否No        

6. 个人见证 （你个人曾经对罪的挣扎，你是如何被主降服成为基督徒的，如今与主的关系如何，1000字左右）
请着重描述上帝是如何重生改变您并继续在以下方面引导您（参考海德堡要理问答主日一）。
a.罪恶愁苦：对上帝、自我、罪恶和世界的觉醒，与罪恶的持续争战，并与之决裂的证明
b.救赎：对救恩的渴慕，以及借着上帝的话语信靠耶稣基督
c.感恩：渴慕和追求圣洁（成圣）
Please describe how the Lord converted you and continues to lead you in these areas: a. Misery: an awakening to God, self, sin, and the world; an ongoing sense of sin, a growing hatred of it, a continuing struggle against it, and evidences of breaking with it  b. Deliverance: a biblical longing for it and believing and trusting in the Lord Jesus by faith through the Word c. Gratitude: a longing for and pursuit of holiness (sanctification).




7. 蒙召见证（你是如何蒙召事奉？有怎样的负担？1000字左右）
请描述你是如何从上帝的话语以及祂的护理中确信上帝确实呼召您进入事奉？
Please describe how you believe God is calling you to the ministry in conformity to His Word and by His providence.




8. 您是否已经以祷告的心阅读圣经中关于事奉资格的教导（提摩太前书3章和提多书1章）？
虽然这些要求既令人生畏又让人谦卑，您是否仍然能够真诚的申明，您正在靠着神的恩典竭力追求这些品质？
Have you prayerfully read Scripture’s qualifications for the ministry (1 Timothy 3 and Titus 1)? Though this list is both formidable and humbling, can you honestly state that, by the grace of God, you are pursuing these qualities?




9. 你是否有其它与入学申请相关的补充说明？

